
Mariola Gar.vlor,vska
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Wloclaivek 14.07.2A21

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zr.vracam sig z uprzejm4 prosb? w imieniu mieszkancow osiedla

Kazimierza Wielkiego o przeglqd drzew na osiedlu przy tamie

i wycigcie suchych konar6w, kt6re w czasie gr,valtownych burz

i opadorv deszczu lami4 siE zagra2aj4c bezpieczeflstwu ludzi,

a takze stoj4cym pojazdom na parkingach.

Pro$ba aby po nawalnicach spraw dzac teren i na biez4co uprz4tai

polamane galqzie i kontrolowac stan drzew.

Je$li z.e wzglqdu bezpieczefstwa sprochniale drzewo trzeba wyci?i,
to w to miejsce lub obok nasadzii nowe drzewka, kt6re beda

komponowaly sig w architekturg osiedla.

Taka prosba dofyczy przegl4du drzew rowniez w calyn"r miedcie.

Zdecydowanie poprar,vi to bezpieczet'rstwo mieszkaric6w i estefvke

zieleni r.ve Wloclarvku.

ProszE Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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